
P R O T O K Ó Ł   NR  XIII/2012 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 29 lutego 2012 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13
00

 i trwało do godz. 16
10

, z przerwą 10-minutową 

w godz. 14
15 

– 14
25

. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 13 radnych. Nieobecni radni:  

Edward Marszałek - usprawiedliwiony, 

Paweł Lorens – nieusprawiedliwiony. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Omachel - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Alicja Fejkiel-Guzik -  Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar 

- Marek Klara  

- Wiktor Skwara  

- Ryszard Buczek  

 

- Teresa Mazur  

 

- Tomasz Teleżyński  

 

- 

-  

- 

- 

 

-  

 

-  

Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

Wójt Gminy Miejsce Piastowe, 

Przewodniczący Rady Gminy Miejsce Piastowe, 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym, 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym, 

Dzielnicowy Gminy Krościenko Wyżne, 

 

(lista obecności w załączeniu). 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

6. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 
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11. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska na 2012 rok. 

12. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

 
Ad. 1 

 Rozpoczynając XIII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na posiedzeniu.  

 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 13 radnych Gminy Krościenko Wyżne.  

 

 

Ad. 3 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wystąpił z wnioskiem o zmianę proponowanego porządku obrad. 

Wnioskował on, aby: 

 

1) Po pkt 4 w brzmieniu: „Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji”, wprowadzić pkt 

5 w brzmieniu: 

 

 „5. Informacja na temat funkcjonowania służby zdrowia w Gminie Miejsce Piastowe.”, 

 

2) dotychczasowe pkt 5-11 realizować w pkt 6-12, 

 

3) po pkt 12 w brzmieniu: „Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2012 rok”, wprowadzić pkt 13-15 w brzmieniu: 

 

„13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej. 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym. 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne 

na 2012 rok.”, 

 

4) dotychczasowe pkt 12-13 realizować w pkt 16-17. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel uzasadniając powyższe zmiany stwierdził, że: 

1) do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Wojewody Podkarpackiego, w którym odnosząc 

się do uchwały Nr XII/101/2011 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 28 grudnia 

2011 r. w sprawie wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania w zakresie 

wspierania rodziny stwierdzono, że wyznaczenie podmiotu do realizacji zadania 
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w zakresie wspierania rodziny powinno nastąpić w drodze w zmian w Statucie 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, a nie odrębnej uchwały, 

2) wpłynęły nowe dochody z tytułu zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

i dlatego wprowadza się je do preliminarza Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne dokonując 

stosowanych zmian. 

 

Radni nie złożyli wniosków o uzupełnienie bądź zmianę proponowanego porządku obrad, 

wobec czego przystąpiono do głosowania nad wnioskami Wójta Gminy, aby: 

 

1) w pkt 5 realizować - Informacja na temat funkcjonowania służby zdrowia w Gminie 

Miejsce Piastowe. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła w/w wniosek; 

 

2) w pkt 13 realizować - Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła w/w wniosek; 

3) w pkt 14 realizować - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła w/w wniosek; 

 

4) w pkt 15 realizować - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok. W głosowaniu jawnym głosowało 13 

radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła w/w wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania porządku obrad wraz 

z poprawkami. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła porządek obrad XIII Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w następującym brzmieniu: 
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Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja na temat funkcjonowania służby zdrowia w Gminie Miejsce Piastowe. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

7. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 

12. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska na 2012 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko 

Wyżne na 2012 rok. 

16. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

 
Ad. 4 

Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu z XII sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne 

z dnia 28 grudnia 2011 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ 

NR XII/2011 z XII Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 28 grudnia 2011 r.  

 

 

Ad. 5 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu piątego przyjęto porządku obrad 

w brzmieniu: „Informacja na temat funkcjonowania służby zdrowia w Gminie Miejsce 

Piastowe”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował obecnych, że w ostatnim czasie dyskutował 

z Wójtem Gminy Miejsce Piastowe na temat funkcjonowania służby zdrowia w obu gminach. 
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Na zaproszenie Wójta Gminy Miejsce Piastowe zwiedził poszczególne publiczne ośrodki 

zdrowia w tej gminie. Po wizycie odniósł pozytywne wrażenie, że ośrodki zdrowia w Gminie 

Miejsce Piastowe działają na wysokim poziomie. W toku dalszych dyskusji powstał pomysł 

połączenia ośrodków zdrowia, tj. przejęcia przez Gminę Miejsce Piastowe (SPGZOZ) 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 

Następnie oddał głos Wójtowi Gminy Miejsce Piastowe w celu przybliżenia obecnym 

funkcjonowania służby zdrowia na terenie Gminy Miejsce Piastowe.  

 

Wójt Gminy Miejsce Piastowe – Marek Klara stwierdził, że na dzień dzisiejszy w Gminie 

Miejsce Piastowe działa 7 ośrodków zdrowia na 9 miejscowości. Znajdują się w nich 

4 gabinety stomatologiczne (5 jest w trakcie budowy w ośrodku zdrowia w Rogach), 2 

poradnie ginekologiczne. Cechą wyróżniającą jest funkcjonowanie zakładów 

rehabilitacyjnych (największy w powiecie krośnieńskim kontrakt). Budżet zakładu opieki 

zdrowotnej w Miejscu Piastowym w 2011 r. zamkną się kwotą ponad 2 mln 700 tys. zł. 

SPGZOZ sam wypracowuje środki na inwestycje (w 2011 r. ponad 350 tys. zł). Obiekty są 

przystosowane dla osób niepełnosprawnych (podjazdy, podnośniki, toalety). Ośrodek zdrowia 

w Miejscu Piastowym otwarty jest 24 godziny na dobę 7 dni w tygodniu. Funkcjonuje opieka 

nocna i świąteczna w porozumieniu z samodzielnym publicznym pogotowiem ratunkowym w 

Krośnie. W planach jest uruchomienie karetki reanimacyjnej.  

SPGZOZ zatrudnia 52 pracowników oraz 27 pracowników na umowę zlecenia. Spośród nich 

12 to lekarze (3 stomatologów i 2 ginekologów). Do lekarzy w ramach POZ zapisanych jest 

ponad 7 300 mieszkańców gminy na 13 500 mieszkańców. W Gminie Miejsce Piastowe 

funkcjonują również 3 NZOZ-y (prywatne zakłady opieki zdrowotnej).  

Wójt Gminy Miejsce Piastowe – Marek Klara odnosząc się do możliwych korzyści dla Gminy 

Krościenko Wyżne zaznaczył, że w przypadku połączenia ośrodków zdrowia pacjenci 

z terenu Gminy Krościenko Wyżne będą mogli wybierać również ośrodki zdrowia na terenie 

Gminy Miejsce Piastowe. Stwierdził, że w przyszłości Gmina Miejsce Piastowe chciałaby się 

skupić na poprawie jakości usług, w tym usług rehabilitacyjnych. Co do korzyści dla Miejsca 

Piastowego zaznaczył, że sukces SPGZOZ-u w Miejscu Piastowym polega na dużej ilości 

pacjentów oraz różnorodności działania. Poszerzanie tej bazy czy o nowe zakłady rehabilitacji 

czy o nowych pacjentów spowoduje większą stabilizację funkcjonowania, możliwość 

zatrudniania nowej kadry, lepszego wynagradzania kadry. W przypadku połączenia 

pracownicy ośrodka z Krościenka Wyżnego przejdą do struktur SPGZOZ-u w Gminie 

Miejsce Piastowe. Gmina Miejsce Piastowe przejęłaby odpowiedzialność w zakresie 

funkcjonowania, tj. zapewnienia lekarzy, personelu, kontraktów, a także remonty obiektu, 

natomiast majątek pozostałby odrębną własnością gmin. 

Wójt Gminy – Marek Klara zaznaczył, że celem dzisiejszego spotkania nie jest podjęcie 

decyzji a przedstawienie propozycji do rozważenia jej przez obie strony. Pytanie czy Gmina 

Krościenko Wyżne chciałaby przyłączenia do ośrodka zdrowia w Gminie Miejsce Piastowe 

i poszerzenia swojego zakresu usług.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel potwierdził, że głównym celem przedstawionej propozycji 

połączenia ośrodków zdrowia jest poinformowanie Rady Gminy i zainteresowanych osób 

o ewentualnych korzyściach i skutkach podjęcia takiej decyzji. Dodał, że SPGZOZ 

w Krościenku Wyżnym również wypracowuje zysk, a przez połączenie ośrodków 

powiększyłoby się spektrum usług specjalistycznych dla mieszkańców naszej gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Miejsce Piastowe – Wiktor Skwara dodał, że Dyrektor 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Ryszard Buczek pełni 

swoją funkcję już przez 10 lat. Z perspektywy tych lat decyzja o utrzymaniu gminnego 
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zakładu opieki zdrowotnej okazała się słuszna, gdyż ośrodki funkcjonują dobrze i przynoszą 

zyski. 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji głos zabrała radna Beata Sobieraj, 

która zadała pytanie, jakich specjalistów oprócz ginekologa i stomatologa posiada SPGZOZ 

w Miejscu Piastowym. 

 

Dyrektor SPGZOZ w Miejscu Piastowym – Ryszard Buczek odpowiedział, że niedawno 

Urząd Gminy przekazał pomieszczenia dla działalności ośrodka zdrowia i nowe gabinety są 

już w trakcie budowy. Planowane jest utworzenie poradni chirurgicznej i diabetologicznej.  

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, czy w ramach całodobowej opieki to pogotowie ma kontrakt. 

 

Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że tak, pogotowie ma kontrakt, natomiast gmina 

jest świadczeniodawcą.  

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, dlaczego SPGZOZ nie posiada większej ilości specjalistów. 

Zaznaczyła, że zakład opieki zdrowotnej w Krościenku Wyżnym posiada ginekologa, 

stomatologa, pediatrę. Natomiast nie ma rehabilitacji.  

 

Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że głównym problemem do tej pory był brak 

lokalu. Ośrodek postawił głównie na rehabilitację i potencjał lokalowy został wykorzystany. 

Kiedy Urząd Gminy przeniósł się do budynku przy ul. Dukielskiej przekazał pomieszczenia, 

które obecnie są dostosowywane do potrzeb.  

 

Wójt Gminy – Marek Klara dodał, że SPGZOZ przez ostatnie pięć lat otwierał nowy ośrodek 

bądź adaptował nowe pomieszczenia pod działalność ośrodka. Budynki, w których 

funkcjonuje SPGZOZ w większości należą do Gminy Miejsce Piastowe i są udostępniane 

ośrodkom zdrowia w formie użyczenia z wyjątkiem ośrodka zdrowia w Korczynie, którego 

siedziba mieści się w Domu Księży Emerytów i którego bezpośrednim właścicielem jest 

diecezja przemyska (ośrodek jest lokatorem).  

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, którzy pracownicy zatrudniani są w ramach umowy zlecenie. 

 

Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że na umowę zlecenie zatrudniany jest personel 

pomocniczy, głównie pielęgniarki, natomiast lekarze w większości zatrudniani są na umowę 

o pracę w wymiarze czasu pracy w zależności od możliwości i potrzeb. 

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, od jakiego okresu czasu SPGZOZ zaczął osiągać zyski. 

 

Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że z chwilą objęcia przez niego stanowiska po 

trzech miesiącach koszty zrównoważyły się z przychodami. Dodał, że pożyczka została 

zaciągnięta wyłącznie na spłatę zaległości powstałych wobec ZUS i urzędu skarbowego. 

Natomiast ZOZ nie otrzymał pożyczki na rozwój. Ośrodek zdrowia funkcjonuje w ramach 

kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. Różnorodność usług medycznych sprawia, że 

wypracowuje on duży zysk.  

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, jakie są plany związane z rozwojem ośrodków zdrowia 

w Gminie Miejsce Piastowe.   
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Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że nadrzędnym celem ośrodka jest rozwój 

gabinetów specjalistycznych.  

 

Wójt Gminy – Marek Klara dodał, że jednym z nowych pomysłów jest utworzenie w ramach 

SPGZOZ domu opieki społecznej, który zabezpieczałby potrzeby nie tylko Gminy Miejsce 

Piastowe ale również potrzeby gmin ościennych.  

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, jakie są plany wobec ośrodka zdrowia w Krościenku Wyżnym 

w przypadku ewentualnego połączenia.  

 

Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że całościowo trudno jest mu to już określić, 

ponieważ nie są mu dobrze znane dane na temat ośrodka zdrowia w Krościenku Wyżnym. 

Zaznaczył, że być może byłoby to utworzenie zakładu rehabilitacji, rozwój specjalistyki. 

 

Wójt Gminy – Marek Klara dopowiedział, że pewnie byłaby to również adaptacja 

pomieszczeń po aptece, modernizacja obiektu od strony estetycznej (elewacja, otoczenie). 

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, z czego wynika, że na 13 500 mieszkańców Gminy Miejsce 

Piastowe tylko 7 300  zapisanych jest do lekarza w ramach SPGZOZ. 

 

Wójt Gminy – Marek Klara stwierdził, że statystycznie przynajmniej 10% mieszkańców 

korzysta z opieki zdrowotnej poza terenem zamieszkania. Zaznaczył, że specyfiką Miejsca 

Piastowego jest położenie w pobliżu Miasta Krosna a tym samym łatwiejsza możliwość 

wyboru lekarza poza gminą. Poza tym w gminie funkcjonują 3 prywatne ośrodki zdrowia, co 

sprawia że SPGZOZ ma konkurencję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że nadrzędnym celem wójta i rady 

gminy jest zapewnienie mieszkańcom podstawowej opieki zdrowotnej oraz zadowolenia z tej 

opieki. Zaznaczając, że Gmina Miejsce Piastowe posiada 7 ośrodków zdrowia w ramach 

SPGZOZ zapytał, czy w przypadku połączenia ośrodków zdrowia, nie będzie zagrożenia, że 

nasz ośrodek będzie ośrodkiem marginalnym.  

 

Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że uważa, że nie będzie takiego zagrożenia. 

Zawarty kontrakt z NFZ nadal będzie przynależny dla danego ośrodka zdrowia. Dla 

mieszkańców Gminy Krościenko Wyżne połączenie może oznaczać tylko rozwój.  

 

Wójt Gminy – Marek Klara dodał, że Gmina Krościenko Wyżne jest dobrym terenem do 

inwestycji, bo jest dużym skupiskiem mieszkańców, stosunkowo zamożnych. Dlatego 

inwestowanie w służbę zdrowia powinno służyć mieszkańcom. Sukces Miejsca Piastowego 

polega na tym, że gmina jako samorząd służbę zdrowia traktuje w sposób biznesowy. 

SPGZOZ w Miejscu Piastowym podchodzi do opieki zdrowotnej w sposób kompleksowy i to 

jest magnesem, który przyciąga pacjentów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, czy w przypadku połączenia, pacjenci 

będą mieli możliwość wyboru lekarza w ramach całej struktury. 

 

Dyrektor – Ryszard Buczek odpowiedział, że tak. W Gminie Miejsce Piastowe w każdym 

ośrodku zdrowia znajduje się system informatyczny, który jest kontatybilny z serwerem 

w Miejscu Piastowym i każdy pacjent ma możliwość korzystania z usług każdego lekarza, 
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pomimo podpisanej deklaracji. Dodał, że wizyty do lekarzy umawiane są na konkretną 

godzinę i raczej nie ma opóźnień w przyjęciach pacjentów.  

 

Wobec zakończenia dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy podziękował gościom za udział 

w posiedzeniu i wyczerpująca informację. 

 

Następnie ogłosił 10 - minutową przerwę w godz. 14
15

 – 14
25

. 

 

 

Ad. 6  

 Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja 

o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Krościenko Wyżne.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos mł. asp. Tomaszowi Teleżyńskiemu - 

dzielnicowemu Gminy Krościenko Wyżne, który przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

Mł. asp. Tomasz Teleżyński stwierdził, że w 2011 r. na terenie Miasta Krosna zaistniało 5259 

zdarzeń, przy 4150 w roku poprzednim. Natomiast w rejonie Krościenka Wyżnego 

odnotowano 222 zdarzenia, przy 180 w roku poprzednim. Najczęstszymi przestępstwami były 

kradzieże i włamania, bójki i pobicia – 18. Z wykroczeń (skierowano wnioski do sądu) 

odnotowano 18 zakłóceń porządku publicznego, 8 kradzieży w sklepach, 7 uszkodzeń mienia. 

Policjanci przeprowadzili 162 interwencje.  

 

W otwartej dyskusji radni zadawali pytania do mł. asp. Tomasza Teleżyńskiego.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, czy jest przeprowadzona analiza, 

z czego wynika wzrost zdarzeń w 2011 r. w stosunku do roku poprzedniego (z 180 na 222). 

 

Mł. asp. Tomasz Teleżyński odpowiedział, że w dużej części przypadków zgłoszenia 

o kradzieżach czy włamaniach wpływają w późniejszym czasie i trudno jest znaleźć 

sprawców (niska wykrywalność). Odnosząc się interwencji stwierdził, że w 2011 r. było 

prowadzonych dużo nadzorów nad rodzinami w ramach przemocy w rodzinie – ok. 25-30 

Niebieskich Kart.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, od jakiego okresu czasu P. Tomasz Teleżyński pełni 

funkcję dzielnicowego rejonu Krościenko Wyżne i jak często jest na jego terenie. 

 

Mł. asp. Tomasz Teleżyński odpowiedział, że jest dzielnicowym rejonu Krościenko Wyżne 

od ponad roku i co dziennie jest na jego terenie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy P. Tomasz Teleżyński widzi potrzebę, aby na 

terenie Gminy Krościenko Wyżne powstał punkt dzielnicowego.  

 

Mł. asp. Tomasz Teleżyński odpowiedział, że punkt dzielnicowego byłby dla niego dużym 

uproszczeniem w pracy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy następnie poprosił o monitowanie porządku publicznego, 

szczególnie w okresie letnim przy placach zabaw. 
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Dzielnicowy – Tomasz Teleżyński zapewnił, że będzie patrolował, place zabaw, jak również 

inne newralgiczne miejsca, takie jak przystanek przy ul. Marynkowskiej, park „Dębina”.  

 

Radny Krzysztof Podkul poprosił o wizytowanie również placu przy Domu Ludowym 

w Pustynach.  

 

Radny Bolesław Pudłowski poprosił o wizytowanie miejsca przy biurze sołtysa. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, jaka jest skala zjawiska przemocy w rodzinie w naszej 

gminie w porównaniu z rokiem poprzednim. 

 

Mł. asp. Tomasz Teleżyński odpowiedział, że w 2010 r. miał w nadzorze ok. 12 Niebieskich 

Kart, w 2011 ok. 25-30 (w niektórych przypadkach było to zdarzenia incydentalne), w tym 

roku ok. 9. 

 

Radny Zdzisław Omachel zwrócił się z pytaniem, czy dzielnicowy jest zobowiązany do 

odwiedzania przynajmniej raz w miesiącu poszkodowanych rodzin. 

 

Mł. asp. Tomasz Teleżyński odpowiedział, że są tak. Są to wizyty domowe bądź rozmowy 

telefoniczne. Zaznaczył, że wizyty domowe są bardziej skuteczne w działaniu. 

 

Wobec zakończenia dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy podziękował dzielnicowemu 

Gminy Krościenko Wyżne – Tomaszowi Teleżyńskiemu za udzieloną informację. 

 

 

Ad. 7  

Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy 

za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił informację o działaniach podjętych w okresie między 

sesjami. Stwierdził on, że w okresie międzysesyjnym obejmującym przełom lat 2011/2012 

przede wszystkim przygotowano do realizacji projekt budżetu, który został uchwalony a także 

dokonano rozliczeń, sprawozdań. W okresie międzysesyjnym dokonano również 

następujących działań: 

1) podpisano umowę o dofinansowanie projektu pn. „Szkoła marzeń” na kwotę 

59 277,00 zł. W związku z tym, że zadanie zostało podzielone na cztery części i na 

jedną z nich nie została złożona żadna z ofert, w tej części zapytanie ofertowe zostanie 

powtórzone, 

2) podpisano umowę o dofinansowanie na budowę oświetlenia ul. Szkolna. Kwota 

dofinansowania wynosi 95 000,00 zł, 

3) podpisano umowę na remont drogi ul. Sportowa w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych – tzw. Schetynówek. Kwota dofinansowania ok. 

94 400,00 zł została rozliczona, 

4) przez Podkarpacki Urząd Marszałkowski była kontrolowana dokumentacja dot. 

renowacji pomnika Grunwaldu, do której nie wniesiono żadnych uwag. Kwota 

25 100,00 zł została zakwalifikowana do zwrotu, 

5) zostały złożone dwa wnioski o dofinansowanie dróg dojazdowych, rolniczych do pól. 

Pierwszy od ul. Południowej w kierunku lotniska, drugi ulica boczna od ul. Mostowej, 

6) aktem notarialnym zostało przejęte od prywatnych właścicieli 0,6 a działek pod drogę 

ul. Centralna. W dwóch przypadkach przejęcie nie zostało sfinalizowane. 
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W pierwszym dot. P. Gniadego, z którym nie ma kontaktu, ponieważ znajduje się za 

granicą, w drugim dot. P. Haliny i Ewy Zygarowicz w związku z tym, że nie zostały 

spełnione ustalenia przez jego poprzednika,  wycofano zgodę na przekazanie tej części 

pod chodnik, 

7) w najbliższym czasie w Urzędzie Marszałkowskim zostaną podpisane umowy: na 

pielęgnację i konserwację pomników przyrody oraz na plac zabaw przy szkole 

podstawowej. 

 

W dalszej kolejności Wójt Gminy przedstawił informację dot. wydanych w okresie 

międzysesyjnym zarządzeń (informacja w załączeniu).  

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Zdzisław Omachel Zapytał, czy istnieje dokument dot.  

porozumienia pomiędzy jego poprzednikiem a P. Haliną i Ewą Zygarowicz w sprawie 

warunku przejęcia części działek. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że nie został sporządzony pisemny dokument dot. 

porozumienia. Między stronami były ustne ustalenia i do końca nie wyjaśniono mu dlaczego 

obietnice jego poprzednika nie zostały dotrzymane.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odnosząc się do zarządzenia Nr III/159/2012 

z dnia 28 lutego 2012 r. w sprawie ustalenia wytycznych dotyczących organizacji pracy szkół 

i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Krościenko Wyżne na rok szkolny 2012/2013 

zapytał, jakie są założenia do samorządowego przedszkola. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że zarządzenie określa, że w roku szkolnym 

2012/2013 przedszkole będzie 3-oddziałowe. Dodatkowe założenia dotyczą przede wszystkim 

zatrudniania pracowników administracyjno-pomocniczych i nauczycieli, ich zastępstw. 

Wskaźniki te powinny spowodować oszczędności i ograniczyć możliwość swobodnego 

zatrudniania. W zarządzeniu określono również terminy odnośnie składania arkuszy 

organizacyjnych.  
 

Pozostali radni nie zabrali głosu. 

 

 

Ad. 8 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. Stwierdził on, że 

w dniu 16 stycznia 2012 r. wpłynął wniosek Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej w Krośnie Sp. z o. o. o zatwierdzenie taryf  dla zbiorowego  zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne od dnia 

01.04.2012 r. do dnia 31.03.2013 r. Wniosek ten wraz z niezbędnymi dokumentami spełnił 

przepisy ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2006 r. Nr 123, poz. 858 z późn. zm.) i podlegał 

zatwierdzeniu przez radę gminy w ciągu 45 dni od jego przekazania. 

Wójt Gminy stwierdził, że powyższy wniosek został skorygowany po przeprowadzonej przez 

niego analizie kosztów i wystąpieniu do MPGK Sp. z o. o. z prośbą o ponowne 

przeanalizowanie stawek taryf, aby podwyżki znacząco nie obciążyły budżetu mieszkańców. Po 
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zmianach stawka opłat za ścieki i wodę została obniżona łącznie o 0,20 zł. Wysokości cen po 

zmianach (bez stawek abonamentowych) przedstawiają się następująco:  

 

1. Gospodarstwa domowe: 

a) cena za dostarczoną wodę (za 1 m
3
) netto - 2,96 (było 3,03 zł), brutto 3,20 (było 3,27), 

b) cena za odebrane ścieki (za 1 m
3
)  netto 6,20 (było 6,32), brutto 6,70 (było 6,83). 

 

2. Pozostali odbiorcy 

c) cena za dostarczoną wodę (za 1 m
3
) netto 3,26 (było 3,33 zł), brutto 3,52 (było 3,60), 

d) cena za odebrane ścieki (za 1 m
3
) netto 6,61 (było 6,72), brutto 7,14 (było 7,26). 

 

Wójt Gminy dodał, że w porównaniu z obecnie obowiązującymi stawkami, zaproponowana 

stawka za wodę jest o 4,5% niższa niż w roku poprzednim, natomiast za ścieki jest o 9,7% 

wyższa niż w roku poprzednim. Biorąc pod uwagę analizę powyższych cen w Powiecie 

Krośnieńskim, cena za wodę będzie najniższą, natomiast za ścieki najwyższą. Zostało to 

umotywowane przez MPGK Sp. z o. o. tym, że teren naszej gminy jest terenem zróżnicowanym 

pod względem konfiguracji terenu, dlatego duża liczba przepompowni ścieków podnosi koszty 

eksploatacji (koszty energii, utrzymania). Poza tym w cenę zostały wliczone koszty podatku od 

wartości kanalizacji (2%).  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) radnemu Bolesławowi Pudłowskiemu - Przewodniczącemu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 lutego 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 

oddano 3 głosy „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

3) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 lutego 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym 

prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/ 104 /2012 

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 9  

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
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Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik omówiła projekt przedmiotowej uchwały (projekt 

uchwały w załączeniu). Stwierdziła ona, że w uchwale Nr V/32/2011 Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 7 marca 2011 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania wprowadza się zmianę, zgodnie z którą w skład Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie wchodzi dodatkowo 

przedstawiciel organizacji pozarządowej, natomiast wykreśla się przedstawicieli urzędu 

gminy. Sekretarz Gminy zaznaczyła, że osobą reprezentującą organizację pozarządową będzie 

ona z ramienia Stowarzyszenia Kulturalnego „Debina”. Powyższe jest spowodowane 

dostosowaniem uchwały do przepisów ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Janowi 

Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2012 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zapytał, jak często odbywają się posiedzenia Zespołu Interdyscyplinarnego. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik odpowiedziała, że posiedzenie samego Zespołu 

w ostatnim czasie odbywają się rzadziej, z uwagi na spotkania grup roboczych, które 

odbywają się nawet kilka razy w miesiącu. Zaznaczyła, że problem przemocy w rodzinie 

niestety istnieje w naszej gminie.  

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/ 105 /2012 

zmieniającą uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

(uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 10 

W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in 

blanco). 

 

Z projektem przedmiotowej uchwały obecnych zapoznał obecnych Skarbnik Gminy – 

Grzegorz Prugar (kserokopia w załączeniu). Stwierdził on, że w związku ze złożonym 

wnioskiem o dofinansowanie zadania pn. „Budowa oświetleń ulicznych w Gminie 

Krościenko Wyżne” w ramach działania PROW „Odnowa i rozwój wsi” na lata 2007-2013, 

operacja „Oświetlenie uliczne ul. Szkolnej w Krościenku Wyżnym” została podpisana umowa 

i przyrzeczono naszej gminie dofinansowanie w kwocie 95 tys. zł. Przy podpisaniu umowy 

został podpisany weksel. Zobowiązanie zostanie pokryte z dochodów własnych gminy w roku 

2012, w tym z podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz z udziałów w podatku 

dochodowym od osób fizycznych oraz od osób prawnych. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 27 lutego 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji radni nie zabrali głosu, w związku 

z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu 

jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/ 106 /2012 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego 

(in blanco) (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 11 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił obecnym projekt w/w uchwały (projekt 

uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że: 

1) zwiększa się plan dochodów o kwotę 195 998,12 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność – dochody majątkowe – remont 

i modernizacja ul. Sportowej w kwocie 94 399,45 zł (dotacja w ramach 

„Schetynówek”), 

b) w dziale 756 - Dochody od osób prawnych,  od osób fizycznych i od innych 

jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 

poborem - Wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

– 10 581,87 zł,  

c) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 59 277,10 zł – dochody 

bieżące na realizację projektu „Szkoła marzeń”, 

d) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 6 639,70 zł, 

 świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz 

składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego w kwocie 5 100,00 zł – wpływy z różnych dochodów 

(oszacowane przez GOPS wpływy z tytułu nienależnie pobranych 

świadczeń w latach poprzednich przez świadczeniobiorców), 

 ośrodki pomocy społecznej w kwocie 1 539,70 zł, 

e) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 

25 100,00 zł – dochody majątkowe - refundacja środków zgodnie z umową 

00129-6930-UM0930132/10 PROW na zadanie inwestycyjne wykonane 

i rozliczone w 2010 r. – renowacja pomnika Grunwaldu, 

2) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 6 849,00 zł, w tym: 

a) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 5 000,00 zł – ośrodki pomocy 

społecznej – wynagrodzenia bezosobowe, 

b) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 1 849,00 zł 

– oczyszczanie miast i wsi – zakup usług pozostałych, 

3) zwiększa się plan wydatków o kwotę  202 847,12 zł, w tym: 
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a) w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo o kwotę 7000,00 zł – wydatki majątkowe – 

zakup środków trwałych – przyłącz do istniejącej sieci wodociągowej, 

b) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 94 399,45 zł – wydatki majątkowe – 

budowa chodnika przy ul. Sportowej i Księżej, 

c) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 5 000,00 zł – wydatki 

majątkowe – zakup, nabycie działek – przejęcie przez gminę części działek od 

prywatnych właścicieli – ul. Centralna, 

d) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 59 277,10 zł – wydatki na zakup 

materiałów i wyposażenia oraz zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i 

książek w ramach projektu „Szkoła marzeń”, 

e) w dziale 851 – Ochrona zdrowia w kwocie 10 581,87 zł – przeciwdziałanie 

alkoholizmowi, 

f) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 11 639,70 zł, w tym: 

 wspieranie rodziny w kwocie 5 000,00 zł, 

 świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego w kwocie 

5 100,00 zł - zwrot dotacji świadczeniobiorców, którzy nienależnie pobrali 

świadczenia, 

 ośrodki pomocy społecznej  w kwocie 1 539,70 zł – zakup materiałów 

i wyposażenia, 

g) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 

14 949,00 zł, w tym: 

 oczyszczanie miast i wsi w kwocie 1 849,00 zł, 

 oczyszczanie ulic, placów i dróg w kwocie 13 100,00 zł – budowa oświetleń 

ulicznych w Gminie Krościenko Wyżne, 

4) zwiększa się plan wydatków o kwotę  1 133 708,68 zł (wolne środki), w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 200 708,68 zł – wydatki majątkowe - 

budowa chodnika przy ul. Sportowej i Księżej, 

b) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 933 000,00 zł 

– wydatki majątkowe - realizacja zadania „Poprawa jakości oferty kulturalnej 

w Gminie Krościenko Wyżne poprzez przebudowę i nadbudowę Domu Ludowego 

w Pustynach”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 27 lutego 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

5 głosów „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego prowadzący 

posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/ 107 /2012 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok (uchwała 

w załączeniu).  
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Ad. 12 

 Przystąpiono do zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2012 rok. 

 

Prowadzący posiedzenie oddał głos radnemu Bolesławowi Pudłowskiemu - 

Przewodniczącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

który zapoznał obecnych z treścią planu pracy Komisji.  

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do przedstawionego planu pracy, w związku 

z powyższym Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z czym Rada Gminy zatwierdziła plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska (w załączeniu). 

 

 

Ad. 13  

W dalszym punkcie posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały własnej.  

 

Z projektem przedmiotowej uchwały zapoznał obecnych Wójt Gminy – Jan Omachel (projekt 

uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Wojewody 

Podkarpackiego z dnia 17 lutego 2012 r., znak: P-II.4131.1.26.2012 dot. uchwały Nr 

XII/101/2011 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie 

wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji zadania w zakresie wspierania rodziny 

(kserokopia w załączeniu). W piśmie stwierdzono że rada gminy wyznaczając podmiot do 

realizacji zadania w zakresie wspierania rodziny powinna dokonać tej zmiany w statucie 

jednostki, a nie podejmować odrębnej uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Janowi 

Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2012 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały - oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- przeciw” – głosowało 0 radnych 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/ 108 /2012 

w sprawie uchylenia uchwały własnej (uchwała w załączeniu).  
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Ad. 14  

Przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym. 

 

Z projektem przedmiotowej uchwały zapoznała obecnych Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-

Guzik (projekt uchwały w załączeniu). Stwierdziła ona, że w uchwale Nr XXXVII/255/10 

Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym, wprowadza się zmianę 

polegającą na dodaniu do zadań gminnego ośrodka pomocy społecznej zadania wynikającego 

z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Janowi 

Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2012 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym 

prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/ 109 /2012 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krościenku Wyżnym (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 15 

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił obecnym projekt w/w uchwały (projekt 

uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że w uchwale Nr XII/98/2011 Rady Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok, 

w preliminarzu do Gminnego Programu Przeciwdziałania i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Krościenku Wyżnym na 2012 rok, wprowadza się następujące zmiany: 

1) w pkt 7 „Podejmowanie działań zmierzających do poddania się leczeniu odwykowemu 

osób uzależnionych od alkoholu, profilaktyka w tym zakresie rubryka „Koszty” otrzymuje 

brzmienie: „4 400,00 zł”, 

2) w pkt 14 „Wigilia integracyjna” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: „3 500,00 zł”, 

3) w pkt 15 „Place zabaw, rekreacyjno-sportowe” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

„7 581,87 zł”, 

4) w pkt 18 „Działalność  Świetlicy Młodzieżowej” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

„2 500,00 zł”, 

5) w pkt 23 „Obóz harcerski letni i zimowy” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

„4 000,00 zł”, 
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6) w pkt 25 „Działalność Klubu Seniora” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

„2 800,00 zł”, 

7) w pkt 27 „Działalność koła klubu młodego szachisty i warcabisty” rubryka „Koszty” 

otrzymuje brzmienie: „1 600,00 zł”, 

8) rubryka „RAZEM” otrzymuje brzmienie: „55 581,87”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi - Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2012  r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 lutego 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej dyskusji radni nie zabrali głosu, wobec czego prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

w związku z czym Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XIII/ 110/2012 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok 

(uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 16 

  W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapoznał radnych z pismami, jakie wpłynęły 

w okresie między sesjami, tj.: 

 

1) pismem Wojewody Podkarpackiego z dnia 12.12.2011 r. (data wpływu: 

31.12.2011 r.), znak: O.II.6112.11.2011 w sprawie udzielenia pomocy repatriantom, 

 

2) pismem z dnia 3 lutego 2012 r., które wpłynęło od P. Jana Pelczara – Pełnomocnika 

Powiatowego Prawa i Sprawiedliwości dot. podjęcia przez Radę Gminy stanowisk 

w sprawach: 

- konsultacji społecznych w sprawie podwyższenia wieku emerytalnego, 

- przyznania Telewizji TRWAM transpondera na multipleksie cyfrowym do emisji 

naziemnej. 

Rada Gminy Krościenko Wyżne postanowiła nie zajmować stanowisk w w/w sprawach.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Krościenko Wyżne zgodnie z art. 30a ust. 5 ustawy z dnia 

26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela (Dz. U. z 2006 r. Nr 97, poz. 674 z późn. zm.) – 

w załączeniu. 

Radny Marek Filar przedstawił następujące tematy: 
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1) prośbę skierowaną w imieniu członków koła tenisa stołowego działającego przy 

Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Krościenku Wyżnym dot. zmiany oświetlenia 

hali sportowej, 

2) zapytał czy jest możliwość przyznania stypendium dla mistrza Polski tenisa stołowego 

– ucznia Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym (zaznaczając, że chłopiec 

nie ma wysokiej średniej ocen). 

 
Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że: 

1) na początku miesiąca stycznia br. rozmawiał z P. Tomaszem Wojtoniem w sprawie 

poprawy oświetlenia hali sportowej przy szkole. Poprawa oświetlenia hali sportowej 

będzie możliwa do wykonania na wakacjach. Są do dyspozycji środki finansowe 

w szkole podstawowej w ramach inwestycji (kwota 15 tys. zł). Przedstawiony 

kosztorys poprawy oświetlenia opiewa na kwotę ok. 12 tys. zł, 

2) stypendium może zostać przyznane wg zasad obowiązujących zgodnie z kryteriami 

określonymi w uchwale rady gminy. Dodał, że zgłaszanie uczniów do stypendium 

leży w gestii dyrektorów szkół. Formą wyróżnienia dla wymienionego ucznia mogła 

by być ewentualnie jednorazowa nagroda.   

 

Radny Jan Omachel odnosząc się do wyglądu hali sportowej dodał, że na jej parkiecie są 

czarne plamy z cieknącego dachu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że to dyrektorzy szkół powinni na 

bieżąco sygnalizować problemy. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar stwierdził, że dyrektorzy szkół nie złożyli 

zapotrzebowania do projektu budżetu na inwestycje szkolne i do budżetu zostało 

wprowadzone tylko ogólne zadanie pn. zagospodarowanie terenu przy Szkole Podstawowej 

w Krościenku Wyżnym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel dodał, że dodatkowe środki finansowe na realizację zadań 

nieujętych w projekcie budżetu gminy  powinny zasilić budżet dopiero na przełomie miesięcy 

wrzesień/październik (zwroty dofinansowania – dom ludowy w Pustynach – 420 tys. zł 

oświetlenie – 95 tys. zł, remont ul. Sportowa, renowacja pomników przyrody – 11 tys. zł) i 

dopiero wtedy można rozmawiać o realizacji dodatkowych zadań.  

 

Radny Bolesław Pudłowski w imieniu mieszkańców ul. Parkowej przedstawił prośbę 

oświetlenia tej ulicy (3-4 lampy). 

Poinformował również, że w dniu 24 marca br. planowany jest Turniej w Piłce Siatkowej 

o Puchar Wójta. Organizatorami turnieju są Sołtysi Sołectw: Krościenko Wyżne i Pustyny. 

Zaprosił również na zebranie wiejskie sprawozdawcze, które odbędzie się w dniu 18 marca 

br. o godz. 10
00

. 

 

Radny Krzysztof Ronowski w imieniu grupy mieszkańców ul. Wąskiej złożył na ręce Wójta 

Gminy wniosek o dokończenie remontu fragmentu ul. Wąskiej oraz łącznika do ul. 

Brzozowskiej, polegającego na wykonaniu odwodnień, poboczy, rowów melioracyjnych itp. 

Dodał, że mając na względzie, że budżet gminy jest już uchwalony prosi, aby zadanie zostało 

zrealizowane w ciągu roku w ramach dodatkowych środków. 

Następnie zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem, czy wystarczające jest złożenie samego 

wniosku, czy należałoby załączyć podpisy mieszkańców (taki wniosek z podpisami w 2000 r. 

został złożony). 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że temat jest mu znany. Stwierdził, że mieszkańcy 

ul. Wąskiej nie muszą zbierać podpisów. Jeżeli się uda to remont przedmiotowej drogi 

odbędzie się późną jesienią.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poinformował, że przy poborze podatków 

zbierane są podpisy w sprawie remontu ul. Południowej. Zaproponował, aby Rada Gminy 

wystąpiła o kompleksowy remont do Powiatu Krośnieńskiego dołączając podpisy 

mieszkańców. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że w przyszłym tygodniu jest umówiony ze Starostą 

Powiatu na spotkanie i będzie rozmawiał w sprawie dróg. Na razie ma zapewnienia od 

kierownika P. Pepery o doraźnym remoncie dróg powiatowych tj. łataniu dziur.  

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że ul. Północna i Południowa to chyba jedyne drogi 

Powiatu Krośnieńskiego, które dochodzą do powiatu i są w tak fatalnym stanie.  

 

Radny Zdzisław Omachel w imieniu mieszkańców ul. Południowej przedstawił prośbę 

utworzenia mostków przy ul. Spacerowej, które zostały zniszczone w zeszłym roku. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że gmina przejęła drogę w wyniku komunalizacji 

w związku z czym może teraz stawiać warunki dojazdowe.   

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, czy dokonano wpisu w hipotekę 

lotniska, będącego we władaniu firmy Aero-Kros, która zalega nam w płaceniu podatku. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że wpis jeszcze nie został zrobiony, lecz 

niebawem zostanie to wykonane po zebraniu kompletu potrzebnych dokumentów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że według jego wiedzy firma Aero-Kros została 

przejęta już przez bank. 

 

Przewodniczący Rady Gminy również w imieniu swoim zaprosił obecnych radnych na 

Turniej Siatkówki oraz radne kobiety na imprezę z okazji dnia kobiet, która odbędzie się 

w dniu 8 marca br. o godz. 16
00

 w sali Domu Ludowego.  

 

Ad. 17 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął XIII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

Małgorzata Wojtyczek-Skórka    

 

       PRZEWODNICZĄCY RADY 

          

        mgr Antoni Dębiec 


